
PROTOKÓŁ NR XXXI/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 23 stycznia 2009 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 23 

stycznia 2009 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Radca Prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy wg 

listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

5. Przedstawiciel Gazety Kurier Południowy 

6. Mieszkaniec miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. 

Kazimierza Tomczyka, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 13 na stan 

obecnych 13 radnych sekretarzem obrad został radny p. Kazimierz Tomczyk. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

wszyscy radni otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski i 

uwagi do proponowanego porządku. Radni wniosków i uwag nie zgłosili więc, 

Przewodniczący zgłosił wniosek aby wprowadzić do porządku obrad w PKT 7 

ppkt i projekt uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Grójeckim przy 

wspólnej realizacji zadań Powiatu z zakresu utrzymania dróg powiatowych. 

Uwag do wniosku nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad wnioskiem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 

radnych wniosek został przyjęty. Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 

głosowanie nad porządkiem obrad ze zgłoszonym wnioskiem. W głosowaniu za 

13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono porządek obrad w następującym 

brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok; 

b) ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych 

na 2009 rok; 

c) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do 

reprezentowania Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania – Gminy Nadpiliczne; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe Miasto nad Pilicą; 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Jankowice – „Folwark“ na obszarze 

oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od a do 1; 

f) przyznania dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie zabytku 

znajdującego się w Kościele Parafialnym w Łęgonicach; 

g) przyznania dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie zabytku 

znajdującego się w Kościele Parafialnym w Nowym Mieście nad Pilicą; 

h) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

i) wpółdziałania z Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań Powiatu 

z zakresu utrzymania dróg powiatowych. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji wyłożony 

był do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy zachodzi konieczność czytania 

protokołu i czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono, 

przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych protokół został przyjęty. 

 

 



PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy złożył 

sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarczo – Budżetowej za rok 2008 oraz 

poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 

posiedzienie w dniu 22 stycznia 2009 roku i zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1. Plan pracy Komisji na 2009 rok 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczo - Budżetowej za rok 

2008. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Poinformował, że członkowie Komisji opracowali plan pracy Komisji 

Gospodarczo - Budżetowej na rok 2009. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję Rady tj: 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok, które zreferowała p. 

Burmistrz Barbara Gąsiorowska. Komisja nie wniosła uwag do 

przedstawionego projektu uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

• ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 

targowych na 2009 rok, Komisja proponuje aby inkasentem była firma 

która zajmuje się administrowaniem targowiska czyli METAL – MOST. 

• upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do 

reprezentowania Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania – Gminy Nadpiliczne. Członkowie Komisji 

zaopoiniowali pozytywnie projekt uchwały. 

• przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe 

Miasto nad Pilicą. Projekt uchwały wiąże się z przystąpieniem do 

specjalnej strefy ekonomicznej i zaopiniowany został pozytywnie.  

•  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Jankowice – „Folwark“ na 

obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od a do 

1.  Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

•  przyznania dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie zabytku 

znajdującego się w Kościele Parafialnym w Łęgonicach oraz przyznania 

dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie zabytku znajdującego 

się w Kościele Parafialnym w Nowym Mieście nad Pilicą. Burmistrz 

poinformowała że proboszczowie Parafii wystąpili z wnioskiem o 

dofinansowanie prac konserwatorskich i tu propozycja jest taka aby 

dofinansowanie zarówno dla Parafii w Łęgonicach i Parafii w Nowym 



Mieście było w wysokości 7.000 zł Członkowie Komisji zaopiniowali 

pozytywnie w/w projekty uchwał. 

• w sprawie współdziałania z Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji 

zadań Powiatu z zakresu utrzymania dróg powiatowych. Jest to 

kontynuacja uchwały z roku ubiegłego. 

Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał p. Burmistrz co dalej z lotniskiem czy już 
coś wiadomo na powyższy temat. Pani Burmistrz odpowiedziała, że na dzień 
dzisiejszy rozporządzenie się uprawomocniło i teraz Gmina czeka na dalsze 

posunięcia i wskazania co mamy przygotować aby lotnisko przejąć.  
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zapoznał członków 

Komisji z projektem uchwały, która zostanie podjęta na uroczystej sesji w dniu 

29 stycznia 2009 roku. Uwag do przedstawionej propozycji nie wniesiono i 

zaopiniowano pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa złożyła 

sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2008 i poinformowała, że 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie na którym 

zajmowała się ułożeniem planu pracy Komisji na rok 2009 ora opiniowaniem 

projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że 

Komisja wszystkie przedstawione projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 

Staniszewski złożył sprawozdanie z działalności Komisji za 2008 rok w swoim 

wystąpieniu podkreślił zasadność założenia monitoringu miasta oraz 

poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie 

na którym opracowała plan pracy Komisji na 2009 rok i zapoznała się z 

projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła informację z 

działalności za okres międzysesyjny tj od 30 grudnia 2008 roku do 23 stycznia 

2009 roku. 

1. W dniu 5 stycznia ogłoszono przetarg na dostawę kruszywa na teren 

gminy. 

2. W dniu 22 stycznia 2009 roku został ogłoszony przetarg na cząstkowy 

remont dróg o nawierzchni bitumicznej. 

3. Poinformowała, że rozpoczęły się zebrania sprawozdawcze OSP na 

terenie naszej Gminy i tu w tym miejscu złożyła serdeczne podziękowania 

na ręce radnego p. Jana Szopy dla strażaków OSP Łęgonice za trud pracy 

społecznej jaki wkładają w rozwój swojej jednostki oraz za pozyskanie 

nowego samochodu strażackiego. 

4. W zawiązku z tym, że jesteśmy w grupie lokalnego działania Gminy 

Nadpiliczne i w ramach tego projektu będzie robiony plac przy ul. Góra 

oraz plac w Żdżarach. 



5. Burmistrz odpowiedziała na pytania zadane przez p. radnego Lecha 

Staniszewskiego na poprzedniej sesji. Odnośnie inwestora strategicznego 

dla naszego lotniska to odpowiada jeżeli chodzi o strategicznego 

inwestora to na dzień dzisiejszy nie może nic odpowiedzieć bo tereny 

jeszcze nie zostały przejęte przez Gminę. W grudniu miało być to już 
przekazane sama widziała harmonogram ale na dzień dzisiejszy nie mamy 

dokumentu który mówi o tym, że Gmina jest właścicielem. Okazało się że 

wcale nie jest to takie proste i zostało to przesunięte w czasie. Myśli że 

taka najbardziej realna data przejęcia to maj – czerwiec. Jeżeli chodzi o 

inwestora to są zainteresowane osoby ale rozmowy odbywać się będą 
dopiero jeżeli Gmina będzie właścicielem. Odnośnie następnego 

zapytania w sprawie z czyjej inicjatywy jest planowana budowa dróg 

powiatowych to odpowiada, że z inicjatywy kilku osób. Jest uchwała 

Rady w sprawie procedury uchwalania budżetu i jest tam zapisane, że 

Burmistrz występuje do Rady podając swoje propozycje. Natomiast radni 

to opiniują i jeżeli nie zgadzają się z jakąś inwestycją to głosują nad tym 

że nie odpowiada im jakaś inwestycja. Radni nie wnieśli uwag do tych 

propozycji to są drogi powiatowe, Zarząd Powiatowy ustosunkował się do 

tych propozycji i na Radzie Powiatu zostało to przyjęte uchwałą i tak 

wyznaczane są budowy dróg powiatowych. Jeżeli chodzi o sprawy zalewu 

to już to trwa wiele lat, jeżeli chodzi o Gostomię to były zamierzenie 

prywatnych osób które chciały wykupywać grunty od prywatnych 

właścicieli i plany były wspaniałe wg tych panów ale wszystko ucichło i 

do tej pory nikt z tych Panów się nie odezwał. Jeżeli chodzi o 

zlikwidowanie kiosku p. Mijala to w grudniu skończyła się umowa 

dzierżawy na 3 lata to Urząd wystąpił do Ruchu że dalej nie zostanie 

przedłużona umowa. Nikt nie pisał prośby o przedłużenie umowy. Sprawa 

Pałacu o które też pytał p. Staniszewski to odpowie tylko tyle że sprawy 

cały czas trwają i nie wiadomo kiedy się skończą. Są to trudne sprawy 

ciągle są odwołania i tak to trwa. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady poinformował o decyzjach Wojewody i RIO które 

uchyliły nam kilka uchwał, są porobione notatki służbowe naszego mecenasa są 
dostępne w Biurze Rady. Poinformował o zaproszeniu na następną sesję 
Powiatowego Lekarza Weterynarii który powie jakie warunki rolnicy powinni 

spełniać. Poinformował, że nasz posterunek ma wolny wakat bo jeden z 

Policjantów został przeniesiony do Błędowa. Jeżeli są jakieś pytania do 

Kierownika Posterunku to prosi o skierowanie pytań do niego a on przekaże je 

Kierownikowi Posterunku. Poprosił o wybranie delegacji z sołtysów na 

uroczystą sesję Rady która odbędzie się w dniu 29 stycznia 2009 roku. Zaprosił 

wszystkich na uroczystą mszę o godz. 18
00

 która odbędzie się w klasztorze. 

 



PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok. Załączniki 

przedstawiła Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska. Pytań do 

projektu uchwały nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 12 na stan obecnych na sali 12 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/199/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych na 2009 rok. 

Uchwała była przedstawiana na Komisjach, zapytał czy są uwagi. Uwag nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXXI/200/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do 

reprezentowania Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania – Gminy Nadpiliczne. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12 na stan obecnych 

12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXI/201/2009 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego teren miasta Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie 

zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXXI/202/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą w miejscowości Jankowice „FOLWARK”, na obszarze 

oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 od a do 1. Pytań nie zgłoszono, 



przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

na stan obecnych na sali 11 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXI/203/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 

sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie obrazu 

olejnego na płótnie „Chrystus w otoczeniu aniołów i świętych” znajdującego się 
w Kościele Parafialnym w Łęgonicach. Pytań nie zgłoszono, uchwała omówiona 

była szczegółowo na Komisjach. Przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 na stan obecnych na sali 11 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXXI/204/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7g 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania 

dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie zabytków, znajdujących się w 

Kościele Parafialnym w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie zgłoszono, 

uchwała omówiona była szczegółowo na Komisjach. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 na stan 

obecnych na sali 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXI/205/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7h 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą na 2009 rok. Załączniki do uchwały przedstawili 

Przewodniczący Komisji. Pytań nie stwierdzono i poprawek do planów pracy 

nie wniesiono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXXI/206/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7i 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie współdziałania z 

Powiatem Grójeckim przy wspólnej realizacji zadań Powiatu z zakresu 

utrzymania dróg powiatowych. Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 

radnych uchwalono uchwałę Nr XXXI/207/2009 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  



 

PKT 8 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

stwierdził, że chciałby zasygnalizować jedną rzecz co do lotniska, bo ma już 
obraz że to się przedłuży do miesięcy maj – czerwiec ale już trzeba 

zaktywizować wszelkie siły, po to aby w naszym mieście powstało lotnisko 

taktyczne, lotnisko które będzie przynosiło pieniądze. Czyli krótko mówiąc aby 

te 5 miesięcy wykorzystać na zaktywizowanie aby była jakaś firma aby 

przynosiła dochody. Może przy tej firmie być AEROKLUB ale również żeby 

nie tracić dochodów. Odnośnie pałacu to też nie jest taka lekka sprawa i trzeba 

trzymać rękę na pulsie i traktować tą sprawę jako oczko w głowie. Jeżeli chodzi 

o drogi Powiatowe kto układa harmonogram i kto decyduje to powróci do tego 

tematu bo odpowiedź Burmistrz go niezadowoliła Natomiast jeżeli chodzi o 

zalew to on o tym zalewie słyszał już nie jedną wersję i nie wie dlaczego jeden z 

kolegów radnych mówił o zalewie w Gostomi gdzie to jest paranoja dlatego, że 

tam są tereny wyłącznie prywatne. Jemu chodziło o coś innego bo z tego co się 
orientuje to była zrobiona koncepcja zalewu Wodnik i jemu chodzi o to, żeby 

wypracować w końcu kierunek czy idziemy w stronę zalewu czy nie. Żeby radni 

mieli jakiekolwiek wyobrażenie w jakim kierunku mają iść. Burmistrz 

odpowiedziała p. radnemu Staniszewskiemu odnośnie zalewu, że pytała się 
odnośnie zalewu Wodnik ale nie ma takiej możliwości żeby ktoś w ramach 

jakiejś współpracy zrobił dokumentację. Dokumentacja kosztuje około 800 000 

zł do 1 000 000 zł. Są to ogromne środki i cały problem jest w tym że nie ma 

środków na dokumentację i jeżeli radni zadecydują żeby przeznaczyć takie 

środki na dokumentację w następnym roku to należałoby przeznaczyć na to 

środki w budżecie. 

 

PKT 9 
Radny p. Dariusz Dziurowicz wystosował wniosek aby doprowadzić do 

widocznego oznaczenia ulic i domów co ułatwiło by dotarcie na czas karetki 

pogotowia, czy Straży pożarnej.  

Sołtys Franciszek Kozera stwierdził, że w naszej parafii nie ma kaplicy gdzie 

wprowadzało by się zwłoki i jest to sprawa ważna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej prosił o uczczenie minutą ciszy śmierć 
lotników w Mirosławcu w związku z 1 rocznicą ich tragicznej śmierci. 

Z powodu wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady zamknął 
sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 
 


